
Protokoll 

Styrelsemöte Ljungby MK  2021-12-07 

 

Närvarande:                Hans Karlsson, Christer Landén, Björn Wilén, Berndt Skogelind och Conny  
Johansson samt Magnus Aronsson och Mikael Simon 

Mötesplats:  Klubblokalen 

§ 110 Mötets öppnande:    Hans K hälsade välkomna och öppnade mötet. 

§ 111 Justerare:  Björn Wilén  

§ 112 Föregående protokoll: Beslut om bom vid infart till anläggningen bordlades tills vidare.   

 Stöd för återstart erhållits med 30.000:- Ytterligare stöd med anledning av 
pandemin kommer att erhållas på ca 30.000:- 

 Hans K och Christer L haft möte med Annelie Bengtsson, RF/Sisu i klubblokalen. 
Vår virtuella anläggning visades och uppfattades positivt. Vidare skall alla 
arrangemang redovisas om möjligt som lärgrupper.    

 Även med Maria Stansert (från kommunen)hade man möte, som berättade att 
hon planerar bland annat aktiviteter för A-traktorägarna.  

 Ljungby MK är intresserade av att komma i kontakt med denna grupp och 
presenterade klubbens planer och möjligheter för Maria.  

 Hans K stöter på kommunen om vår ansökan gällande hjälp med att färdigställa 
motorbanan. 

  Klubben avser också att snarast komma igång med de aktiviteter som finns i 
aktivitetsplanen från senaste årsmötet. 

  Eventuellt bjuda in kommunrepresentanter till klubblokalen och visa upp vår 
verksamhet.  

 Beslutades att anskaffa bild på 3 x 2 m för utsmyckning av lokalen vid den virtuella 
anläggningen. Bild presenterades och Christer L tar in priser samt beställer. 

§ 113 Ekonomi: Klubbens ekonomi är god.  

§ 114 Anläggningen: Arbetet ligger för närvarande nere på grund av vintern. Behovet av staket-
stolpar kvarstår.  

  Björn W håller kontakt med Mikael på Ljungby schakt om grus och 
transporter.  

  Hamneda Grus kontaktas av Conny J om grustransport. Även GJ kontaktas 
angående grus Mats A. 

§ 115 Bil-O:  Sökt dispens för vägangivelser till nästa tävling beviljades ej. Kommer i stället att 
testa linjeorientering. 

§ 116 Midsommardansen: Vid kontakt med Älmhults MK om ev. hjälp har man inte sagt nej. Vidare 
erbjuder Grimslövs MS hjälp och S:a Sunnerbo MK är tillfrågad och svar 
inväntas.       
Beslutades att använda följande sträckor: 

  SS 1: 7,5 km Sträckchef: Leo Wilén         
SS 2: 4,4 km Sträckchef: Torsten Cordes                                           
SS 3:  11,6 km Sträckchef: Conny Johansson  
 Service 30 min          
SS  4: 6,1 km Sträckchef: Mats Andersson         
SS  5: 13,2 km Sträckchef: Magnus Aronson  

  Hans K kontrollerar med Resultatservice och RaceConsulting vilket system som 
är att föredra.      



  Conny J tar fram kartor och tider för tillstånden.               
Conny J kontaktar trafikverket angående beviljad dispens.                              
Christer L kontaktar Svetruck angående samlingsplats.                                

  Avtal med väghållare klart senast 30/12.   
 Hans K gör förslag på inbjudan. 

 

§ 117 Virtuellt: Inget övrigt  

§ 118 Miljö:  Inga beslut.. 

§ 119 Ungdom: Se § 112.   

§ 120 Övrigt:  Inga svar från hyresvärden angående toaletten. 

  Julhälsning. Beslutades att skicka till medlemmarna tillsammans med 
medlemsavgift för 2022.    
 Styrelsen samlas tisdag 14 dec kl 18.30 i klubblokalen för färdigställande av 
utskick. 

  Beslutades att avhålla årsmötet lördagen den 12 mars 2022 kl 15.00. 

§ 121 Nästa möte:  Rallymöte samt eventuellt nödvändiga beslut angående årsmötet. Hans K 
meddelar datum. 

§ 109 Mötets avslutning:    Hans K tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.                                            

 

Ordförande:    Sekreterare: 

 

………………………………………..                           ……………………………………………………. 

Hans Karlsson    Conny Johansson 

 

Justerat: 

 

........................................................... 

Björn Wilén 


